
Bestyrelsesmøde: Grundejerforeningen Røddingvej Dato: 02.10.23 Tid: 19.00 Sted: Hos Marie

Mødedeltagere: Henrik, Helle, Martin, Marie
Referent: Marie
Afbud: Gitte

Punkt Indhold Beslutning og deadline
(Hvem gør hvad? Hvornår?) 

1. Arbejdsdag Planlægning af dagen.

Arbejdsdagen er søndag d. 29. oktober kl. 10-12

Punkter til dagen:
- Volden - oprydning og beskæring af hæk
- “Vild med Vilje”-bed. Jordforbedring køres på.
- Reparation af fodboldmål og borde/bænke-sæt
- Rengøring af fælles p-pladser

Pølser og brød som afslutning.

Martin handler til traktement.

Dagsorden til dagen sendes ud ca. 3 uger før.

2. Legeplads Status og drøftelse af
muligheder.

Martin har haft kontakt til Ejlar fra Kommunen.
Vi skal have fat i en privat kontakt/legepladskyndig.
Som ansat ved kommunen må han ikke anbefale en bestemt.

Der er taget kontakt til en lokal legepladsinspektør mhb på en
inspektion.



3. Oprensning af sø Orientering samt drøftelse af
videre forløb.

Det er desværre ikke lykkedes at få fat i formanden for
Udgårdsvænget.
Vi forsøger at tage kontakt igen for at drøfte oprensning af sø,
beskæring af træ, fælles græsklipning og evt. opsplitning af
fællesområder.

Som vedtaget på generalforsamlingen for to år siden oprenses
søen i 2024. jvf. budget.

4. Træfældning Nye tilbud er indhentet -
hvordan forholder vi os?

Priser fra Østerby Træ:

Beskæring af rødel til ca. 4 m højde inkl. flisning på grunden:
4500,- eks moms ((Træet ved søen)

-

Fældning af rødel med nødvendige småtræer omkring (5-7
stk) inkl Flisning på grunden: 5500,- eks moms

Timepriser:
-klatretimer: 750,- eks moms
-jordtimer: 485,- eks moms

Vi kontakter Østerby Træ mhb på, at de skal udføre opgaven.
Vi undersøger, jvf pkt. 3, Udgårdsvængets andel.

5. Snerydning Status og orientering omkring
proceduren for dette.

Den nuværende aftale indbefatter, at vi sender en sms til
Snerydningsmanden senest kl. 20 aftenen inden, der ønskes
snerydning.
Dette står Martin og Gitte for.

6.
Henvendelse fra
nabo vedr. nyt tag Drøftelse

Bestyrelsen har anbefalet, at sagen forelægges kommunen.
Teknik- og Miljøafdelingen har meddelt, at taget kan skiftes,
uden at det er i strid med lokalplanen.



7. Evt. Punkt fra kasserer (fast punkt
fremadrettet)

Orientering fra kassereren:
- Vi har opsagt aftalen med Mastercard ifh til

opkrævning af foreningens kontingenter. I 2024 vil
kontingenter blive opkrævet via bankoverførsler.


